
Zápis ze zasedáńı školské rady
ze dne 18. zář́ı 2018,

konané od 17:00 hodin v knihovně ZŠ a MŠ Klecany

Prezenčńı listina

Členové: Kateřina Knorová (za pedagogický sbor), Lucie Pechová(za pedagogický sbor), Iveta Žemličková
(za rodiče), Jason Castleberry (za rodiče), Ondřej Knebl (za zřizovatele), Marek Fikrle (za
zřizovatele)

Omluveni: Marek Smýkal(za rodiče), Ivan Rychlý (za pedagogický sbor), Daniela Hnátová (za
zřizovatele)

Hosté: Jaroslava Barešová (ředitelka školy)

Poměr hlas̊u př́ıtomných člen̊u školské rady je 6/9, shromážděńı je usnášeńıschopné.

Program jednáńı

1. Slovo nové pańı ředitelky;

2. Podněty k zlepšeńı webu školy;

3. Dopravńı situace v okoĺı školy;

4. Mapa školy;

5. Zpř́ıstupněńı emailových kontakt̊u člen̊u ŠR na webu školy pro efektivněǰśı komunikaci s
veřejnost́ı;

6. Organizace voleb do školńı rady;

7. Změna ŠVP;

8. Různé.

Pr̊uběh jednáńı

1. Slovo nové pańı ředitelky
Pan předseda přiv́ıtal novou pańı ředitelku, stručně popsal pr̊uběh voleb a předal pańı
ředitelce slovo.

Pańı ředitelka stručně představila svoji vizi. Ve škole by chtěla podpořit větš́ı, např. ce-
loročńıkové či celoškolńı, projekty. Dva pilotńı již byly zahájeny. V jednáńı je představeńı
vybraných závěrečných studentských praćı (devátý ročńık) rodič̊um př́ıpadně i širš́ı veřejnosti.
Nadále je potřeba apelovat na zřizovatele stran rozš́ı̌reńı školy (učebny, sociálńı zař́ızeńı
atd.).

1



2. Podněty k zlepšeńı webu školy
Na základě zkušenost́ı z výběrového ř́ızeńı na ředitele školy a předchoźıch debat školské
rady předložil předseda ŠR materiál společnosti EduIn pro soutěž školńıch web̊u. Materiál
byl přeložen jako inspirace pro to, co bychom na webu mohli/měli mı́t a jeho ćılem je
pomoci pracovńık̊um školy vytvořit přehlednou webovou prezentaci školy.

V souvislosti s webem byl na vedeńı školy vznesen dotaz, proč došlo ke změně ETK z
Edupage na Bakaláře. Hlavńım d̊uvodem je spojeńı r̊uznorodých systémů pro vedeńı a
správu školy. Nový systém by měl nahradit tři r̊uzné, vzájemně nepropojitelné, aplikace.

3. Dopravńı situace v okoĺı školy
Pańı ředitelka byla požádána aby se vyjádřila k uzamykáńı vstup̊u do areálu školy. V
př́ıpadě horńı branky došlo k nedorozuměńı mezi školou a zřizovatelem. Branka bude
otevřena pro vstup do školy denně do 8:00. V odpoledńıch hodinách bude uzavřena.
Důvodem je jej́ı umı́stěńı v areálu hřǐstě využ́ıvaného ŠD.

Dále školská rada doporučila požádat město o vyhodnoceńı změn v dopravě v okoĺı školy
a př́ıpadně úpravě dopravńıho značeńı tak, aby byla zaručena bezpečnost dět́ı na všech
vstupech do areálu školy.

Pańı ředitelka představila návrhy na dokončeńı uzavřeńı areálu z d̊uvodu ochrany jak dět́ı,
tak majetku školy. O změnách bude vedeńı školy informovat prostřednictv́ım obvyklých
komunikačńıch kanál̊u.

Byl vznesen dotaz na parkováńı zaměstnanc̊u školy. V minulosti byl představen návrh
na vybudováńı několika parkovaćıch mı́st u spodńı branky ke školce (za soukromými
garážemi). Pańı ředitelka o problému s parkováńım zaměstnanc̊u v́ı, řešeńı s parkováńım
na výše uvedeném mı́stě prověř́ı.

4. Mapa školy
Projekt na evaluaci školy byl v minulém školńım roce odložen. Na dotaz, zda se plánuje
evaluace školy uskutečnit odpověděla pańı ředitelka kladně. Předpokládaný termı́n je jaro
2019. Konkrétńı evaluačńı nástroj ještě neńı vybrán pracuje se s variantou

”
Mapa školy“

od společnosti Scio. Podrobnosti dořeš́ı vedeńı školy se SRPŠ.

5. Zpř́ıstupněńı emailových kontakt̊u člen̊u ŠR na webu školy pro efektivněǰśı
komunikaci s veřejnost́ı
Tato otázka již byla diskutována v minulosti. Stávaj́ıćım člen̊um vyprš́ı mandát na konci
listopadu, pročež se rozhodli přenechat toto rozhodnut́ı novým člen̊um školské rady.

6. Organizace voleb do školńı rady
Vedeńı školy zveřejńı pomoćı ETK výzvu pro kandidáty do rady školy. Kandidáti mohu
pośılat své prezentace do konce ř́ıjna. Vlastńı volba proběhne 14. listopadu na tř́ıdńıch
sch̊uzkách (kandidáti voleńı rodiči). Členy za pedagogický sbor zvoĺı učitelé ve stejném
termı́nu. Zřizovateli bude doporučeno provést volbu člen̊u do 23.11. Ustavuj́ıćı sch̊uze nové
školské rady proběhne v týdnu od 26. do 30. listopadu.
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7. Změna ŠVP
Pańı ředitelka požádala radu školy o schváleńı změny ŠVP. Schvalovaná změna je př́ılohou
tohoto zápisu.

Schváleńı předloženého návrhu na změnu ŠVP

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

Předložená změna ŠVP byla schválena.

8. Různé

(a) Pan Castleberry požádal vedeńı školy o možnost využ́ıt školńı informačńı system
(Bakaláři) ke zveřejněńı pozvánek na vybrané akce sdružeńı Pravý Hradec. Pan Fikrle
se připojil se žádost́ı o možnost zveřejněńı informaćı o sportovńıch kroužćıch. Vedeńı
školy přisĺıbilo součinnost s t́ım, že jednotlivé požadavky individuálně posoud́ı.

(b) Pańı Žemličková přednesla podnět rodič̊u – obavy z výuky angličtiny rodilým mluvč́ım
(vždy jen nejlepš́ı skupina v ročńıku). Pańı ředitelka ujistila př́ıtomné, že pan učitel
(rodilý mluvč́ı) má pedagogické vzděláńı a velmi dobře pracuje i s nejmladš́ımi žáky.
Zároveň uvedla, že v př́ıpadě jakýchkoliv problémů s pochopeńım látky mohou žáci
nebo jejich rodiče kontaktovat školu a nepochopené učivo vysvětĺı jakýkoliv jiný ja-
zykář.

(c) Byl vznesen dotaz, proč maj́ı někteř́ı žáci nulté hodiny. Důvod je časově organizačńı.
V př́ıpadě, že by nebyly nulté hodiny zasahovalo by vyučováńı do pozdńıch odpo-
ledńıch hodin.

Školská rada stanovila daľśı termı́n svého zasedáńı na 11. ř́ıjna 2018 od 17:00 hodin.

Zapsal: Marek Fikrle
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